
IGOR PETERNEL:  

- Ne čuje se?  

……(Nerazumljiva upadica)……  

O.K.  

U ime nekolicine građana koji su mi se obratili a vezano je uz odštetne zahtjeve za 

stradale tj. za oštećene u oluji sredinom srpnja ove godine.  

Dakle građani su se javili i propisano je dakle da se mogu javljati oni koji imaju, koji 

potražuju odštete dakle za štete veće od 1.600,00 eura do maksimalno 70% učešća i 5.000,00 

eura na objektima dakle kućama, stanovima i pomoćnim objektima. Očigledno da tu postoji 

kašnjenje. Dakle građani, ovi koji su se meni javili kažu da im se nitko nije javio i da uopće ne 

znaju što se s time događa.  

Ja sam ih pokušao utješiti, dakle objasnio sam da se kasni općenito, da je već Božić a 

da još nismo ni riješili stabla, da se malo pogleda, da prošeću Cmrokom pa će biti spokojniji 

kad vide da još ni stabla nisu podignuta, dakle koja su popadala na taj dan, na taj dan te ogromne 

oluje. Da prošeću Vončininom ulicom prema Šalati da će vidjeti, da će vidjeti stabla koja su 

probila zid i praktički su na ulici. Na koncu konca i ravnateljica Osnovne škole Brestje čeka još 

uvijek obećanu obnovu dvorane, ne mogu djeca na tjelesni jer je škola, jer je škola praktički 

devastirana u toj oluji. Obećano je da će biti do početka školske godine, nakon toga do Svih 

Svetih a vidimo da neće biti ni do Božića. Ja sam s njom razgovarao i objasnila mi je da zapravo 

ne zna što se tu događa.  

Evo i moje pitanje, može li gradska vlast  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

ijedan komunalni projekt ne ideološki koji je preuzela obaviti u zadanom roku?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

……(Prazan hod snimke)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  Znači imali smo kao što znate timove koji su izašli na teren odmah poslije oluje, 

popisali lokacije. Morali smo donijeti odluku u Gradskoj skupštini prema kojoj se definiralo 

koliko se može postotak sufinancirati i kad je riječ o osobnim vozilima i kad je riječ o šteti na 

nekretninama. Morali smo napraviti nakon, po toj Odluci javni poziv. Javni poziv je trajao  30 

dana da se svi mogu prijaviti za tu odštetu i taj javni poziv je završio 21.11. Znači došlo je 2997 

prijava, 48 prijava je čak pristiglo i nakon roka. Do sad je obrađeno 1977 prijava, od toga 

pozitivno 1846 a uvjetima ne udovoljava 131 prijava. Znači trenutno u obradi i traži se 

nadopuna dokumentacije od građana je 328 i još 690 prijava treba obradit.  

Znači početkom sljedeće godine će sigurno krenuti isplate i to sad kad gledamo cijeli 

proces će bit i dalje brže nego što je bila bilo kakva novčana pomoć i nakon prvog potresa grada 

Zagreba i nakon drugog potresa grada Zagreba a o državi da niti ne govorim.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Dodatno objašnjenje zatražio je potpredsjednik …….  

 

……(Prazan hod snimke)……  

 

IGOR PETERNEL:  

- Dakle ako će se to dogoditi držimo vas za riječ i mi to pozdravljamo da će to biti tako. 
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Ono što još ostaje i što želim podsjetiti je i ta škola u Brestju koja ima stvarno lijepu 

dvoranu koja je mislim bila praktički ponos tog dijela grada i mislim da bi se zaista trebalo, 

trebalo toj djeci izać u susret i da bi jednostavno, došla je zima, ljudi nemaju gdje radit tjelesni, 

treba se ta dvorana završiti kako bi se mogla odvijati nastava. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelnik će dati dodatno objašnjenje. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  Hvala zastupniče.  

……(Prazan hod snimke)……  

Mislim samo za vašu informaciju u oluji koja je desila se 19. i 21. srpnja ove godine je 

u gradu Zagrebu bilo oštećeno 150 školskih objekata. Školska godina je krenula u apsolutno 

svima, za razliku od mnogih mjesta u Republici Hrvatskoj gdje školska godina nije počela zbog 

toga što sanacije nisu bile gotove do početka školske godine u rujnu. U Zagrebu je svugdje 

krenula. Najveće oštećenje je bilo u Brestju. Bilo je oštećenje i na zgradi, bio sam tamo odmah 

dan nakon oluje. To je sanirano tako da je mogla krenuti školska godina ali oštećenje u dvorani 

sportskoj je bilo veće. Ali kad kažete kad će radovi početi, radovi su u tijeku.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

O.K. Znači završit će najbrže što mogu ali tu nikakvih problema iz naše perspektive nije 

bilo jer smo odmah dali naloge da se krene s radovima tako da…  

I ponovit ću još jednom, sve ovo je sanirano u rekordnom roku i ja doista  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

je bilo mnogo gradova gdje uopće školska godina nije niti počela na vrijeme u tim 

objektima koji su bili oštećeni u oluji.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Ovim odgovorom gradonačelnika završavamo ovaj dio našeg rada, Prijedlozi i pitanja.  

 


